
№2 хаттама 

"Алексеевка к. № 1 ЖББМ" КММ Қамқоршылық кеңесінің отырыстары 

  

02.10. 2024 ж 

Қатысты: 

  10 адам. 

Жоқ: 

1 адам Савинцева Н.Б. 

Шақырылғандар: директордың тәрбие работе жөніндегі орынбасары-М. Е. Губина 

Мектептегі өзін-өзі басқару. Аға кеңесшілер. 

Күн тәртібі: 

 

1.Қарттар күнін ұйымдастыруға және өткізуге жәрдемдесу. Мұғалімдер күні. 

Мұғалімдерді құттықтауды ұйымдастыру.  

2.Мектеп аумағын абаттандыру және көгалдандыру жұмыстары.  

3.Оқушыларға арналған "Күзгі 6ал" жәрмеңкесін өткізу. 

4.ҚР күніне арналған мерекелік іс-шараларды дайындауға және өткізуге көмек көрсету. 

 

Сөз сөйледі: 

Қарттар күнін,Мұғалімдер күнін ұйымдастыруға және өткізуге жәрдемдесу,мұғалімдерді 

құттықтауды ұйымдастыру туралы мәселе бойынша аға тәлімгер К.Р. Рустамова сөз 

сөйледі, ол осы іс-шараларды өткізуге көмек көрсету қажеттілігі туралы әңгіме жүргізді. 

Бірінші мәселе бойынша шешілді :қамқоршылық кеңестің барлық мүшелері алдағы іс-

шараларға дайындық жұмыстарына қатысады.  Отбасы мен мектептің ынтымақтастығын 

жалғастыру. 

 Дауыс берді: бірауыздан . 

 

Екінші мәселе бойынша - мектеп аумағын абаттандыру және көгалдандыру жұмыстарын 

М. Е. Губина тыңдады, оқу жылы ішінде педагогикалық ұжым, техникалық қызметкерлер 

мен мектеп оқушылары "Жасыл Ел" республикалық акциясына қатысатынын 

хабарлады.Бұл мектепті, мектеп аумағын абаттандыру.  

 

№2 мәселе бойынша шешілді 

Мектепті абаттандыруға көмек көрсету. 

Дауыс берді: бірауыздан 

Үшінші мәселе бойынша Марина Евгеньевна сөз сөйлеп, қатысушыларға биылғы оқу 

жылында мектепте "Күзгі балл" мерекесі өзге форматта өтетінін хабарлады.Челлендждер 

мен жәрмеңкелер өткізіледі. 

№3 мәселе бойынша шешілді 

   Бұл ақпарат назарға алынып, барлық ата-аналарды сынып ата-аналар жиналыстарында 

таныстырады.Мерекені өткізудің жаңа форматы мақұлдансын. 

Дауыс берді: бірауыздан. 

 Төртінші мәселе бойынша Марина Евгеньевна тыңдады, ол ҚР күні— Қазіргі 

Қазақстанның басты мемлекеттік мерекесі екенін атап өтті. Барлық жоспарланған іс-

шаралар 16 қазаннан бастап өткізіледі. Концерт 24 қазанда өтеді, өйткені 25 қазан мереке 

күні. 

№3 мәселе бойынша шешілді: 

Іс-шараларды өткізуге көмек көрсету бойынша мектеппен өзара іс-қимылды жалғастыру. 

Дауыс берді: бірауыздан 

 

Қамқоршылық кеңесінің хатшысы М. Е. Губина____________ 

Қамқоршылық кеңесінің төрағасы Н.В.Малышенко__________ 


